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Enguany l 'Ampa del Ceip Rongana, ha tor-
nat a organitzar una festa de benvinguda al 
nou curs escolar fent-la coincidir amb el dia 
mundial dels ocells i comptant amb la coMa-
boració del GOT (Grup d'Ornitologia de la 
Vali del Tenes). La festa es va celebrar el 
passat 4 d'octubre al pare de Can Font i els 
assistents van poder gandir de diferents ta-
llers com ara l'anellatge d'ocells, la construc-
ció de caixes niu i menjadores pels ocells. 
També es va fer una activitat d'observació 
guiada i finalment vàrem oferir un refrigeri 
per tothom. 

A banda d'aquesta festa, des de l 'Ampa s'or-
ganitzen altres activitats i es gestionen ser-
veis que ajuden a conciliar la vida familiar i 
laboral, com és el servei d'acollida matinal i 
les extra escolars i el calaix de sastre. La 
Generalitat de Catalunya convoca anual-
ment ajuts economics per ajudar a les fami-
lies en les despeses d'aquestes activitats, 
subvencions que l 'Ampa sempre demana i 
que quan n'ingressen les quantitats, se'n fa 
el retorn a les families. 

Quan a activitats, cada any organitzem el ta-
ller de Nadal, per Sant Jordi s'ofereix xoco-
lata amb melindros ais nens i es fa un mer-
cat d'intercanvi de Ilibres. També col labo-
rem en la festa de comiat deis nens de sisé 
de primària i preparem i celebrem la festa de 
fi de curs. A més, els socis de l 'Ampa gaudei-
xen cada any d'un descompte considerable 
en la compra deis Ilibres de text. Com a no-
vetat, hi ha el projecte de fer la socialització 
de Ilibres pel curs 2010-2011. També es va 

organitzar un taller d'informàtica per a pa-
res/mares i, periòdicament, fem xerrades a 
la Fábrica on es tracten temes d'interès rela-
cionats amb els infants. 

En relació al menjador escolar, cal destacar 
que a partir del curs 2009-2010, la gestió 
d'aquest servei j a no és competéncia de 
l 'Ampa, sinó del Conseil Comarcal del Vallès 
Oriental, decisió que va ser presa en conseil 
escolar. Voldriem recordar que en el curs 
passat, l 'Ampa va fer un esforç economic 
molt important en maquinària i estris per la 
cuina de l'escola. Aquesta inversió va ser 
d'uns 14,000 euros. 

Per altra banda, enguany hi ha hagut canvis 
a la Junta de l'entitat, ja que els quatre càr-
recs obligatoris varen causar baixa i han es-
tât renovats, com també s'hi han incorporât 
una bona colla de pares i mares nou que 
s'han posât a treballar de valent a les dife-
rents comissions de treball. La feina de tots 
els pares i mares que treballen activament des 
de l 'Ampa és molt important i valuosa, ja que 
es treballa per l'educació i pel bé dels nostres 
fills, és per això que estem molt contents. 

Estem segurs que aquesta nova etapa de 
l'entitat será molt positiva i gratificant i es-
perem i desitgem que tothom continui' gau-
dint d'aquesta apassionant tasca que f e m 
que no és altre que la d'educar. 
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